
Yapay zeka!

Fahrettin HEPKESKİN >5’te

Müze taşınıyor

İdris ÖZYOL sayfa 4’te

�ASAT, iki büyük projeyle 
Döşemealtı’nın  içme suyu 
altyapısını modernize ede-
rek, vatandaşlara kesintisiz 
ve sağlıklı içme suyu temin 
etmeyi amaçlıyor. 6’da

ASAT’tan Döşemealtı’da 
içme suyu seferberliği

ASAT Döşemealtı 
içme suyu altyapısını 

güçlendirmek amacıyla 
iki büyük projeyi 
hayata geçiriyor

YIL: 42  SA YI: 14272 Fİyat: 5 tL

Bu kez karadan
tekne çaldılar

�AntAlyA’dA ilginç bir hır-
sızlık olayı yaşandı. Karada 
çekici üstünde bulunan 5 
milyon TL değerindeki 8 
metrelik tekne çalındı. 6’da

DAğlAr
Delik
Deşik
Konyaaltı’na bağlı Hisarçandır Mahallesi’nde yıllar önce 

iptal edilen taş ocağı, faaliyetlerine yeniden başladı. 
Firma bu kez patlatmalı madencilik için başvururken 

bölge halkı ve çevreciler duruma tepki gösterdi

�HİSARÇANDIR’DA çevre tahribatı 
yeniden gündemde. Ruhsatı iptal 
edilen taş ocağının faaliyetleri tek-
rar başladı. Üstelik bu kez firma, 
patlatmalı kalker madenciliği için 
de ÇED başvurusu yaptı. 

�YILLARDIR verdikleri mücadeleye 
rağmen aynı tehditlerle yeniden 
karşı karşıya kalmaktan duydukları 
rahatsızlığı dile getiren bölge hal-
kı, alanda patlatma yapılmasının 
riskler taşıdığına dikkat çekti. 4’te

yeniDen BAşvuru yApTılAr

Bölge hAlkı Tepkili 

Başkan Böcek 
Zeyrek’i unutmadı

�Büyükşehir Belediye Mecli-
si’nde Ferdi Zeyrek anıldı. Baş-
kan Muhittin Böcek, “kardeşim 
Ferdi Zeyrek’e Allah’tan rahmet 
diliyorum. Mekanı cennet ol-
sun” dedi.  2’de

mecliS’Te AnılDı 

Başkan Muhittin Böcek, Ferdi 
Zeyrek’i unutmadı. Hizmet 

binasına Zeyrek’in fotoğrafının 
yer aldığı ‘Seni Unutmayacağız’ 

yazılı poster asıldı

�AlTı Nokta körler Derne-
ği Başkanı Ahmet Oktay, 
her alanında erişimin sağ-
lanması gerektiğini belir-
terek, “herkes için erişile-

bilir bir dünya, daha 
mutlu ve adil bir 

toplum demek-
tir” dedi. 2’de

�ev içi işçileri, düşük ücret, sosyal gü-
vencesizlik ve şiddete karşı koruma-
sız bırakıldıklarını ifade etti. 5’te

Büyükşehir kreşlerinde 
mezuniyet coşkusu

�BÜYÜKşEHİR bünyesinde 
hizmet veren kreşlerde 
eğitim gören çocuklara 
yıl sonu mezuniyet töreni 
düzenlendi. 8’de

şampiyonlar 
belli oldu

�AlAnyA’dA düzenlenen 
Dünya Plaj Voleybolu Pro Tur 
2025’te kadın-
larda İsviçre, 
erkeklerde ise 
Çekya şam-
piyon oldu. 
Kürsüye çıkan 
sporculara 
ödülleri takdim 
edildi. 7’de

hacizli araçlarda 
‘şüpheli’ kurnazlığı
�BAZı vatandaşların haciz yoluyla bağlanıp ye-

diemin otoparkına götürülen araçlarını ilginç bir 
yöntemle geri almaya, bazılarının ise bu durum-
dan kar etmeye çalıştığı ortaya çıktı. 3’te

engelli Bireyler 
fArk eDilmek iSTiyor

Altı Nokta Körler 
Derneği Başkanı 
Ahmet Oktay, 
herkes için 
erişilebilir bir 
yaşamın temel 
hak olduğunu 
söyledi

eski televizyon kanalı 
binasında yangın çıktı
�dAhA önce özel bir 

televizyon kanalı ve si-
nema olarak kullanılan 
ancak yıllardır atıl du-
rumdaki 4 katlı binada 
yangın çıktı. 2’de

ev içi işçileri
ses yükseltti

hiSArcAnDır
yeniDen 

Tehlike AlTınDA 
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Harita ve Kadastro Mühendisleri Odası 
(HKMO) antalya Şube Başkanı Serter Koca-
baba, kıyıların tarih boyunca insanların or-
tak kullanımına açık alanlar olduğuna dik-
kati çekti. Zamanında kıyılar ticaret alanı 
olarak kullanılırken günümüzde yoğun ola-
rak turizm amaçlı değerlendirildiğini aktaran 
Kocababa, “ancak bu yoğunluk kimi zaman 
anayasa ve yasalara aykırı uygulamalara 
neden olabiliyor” dedi. türkiye Cumhuriye-
ti anayasası’nın 43’üncü maddesini hatırla-
tan Kocababa, “Kıyılar, devletin hüküm ve 
tasarrufu altındadır. Kıyılardan yararlanma 
öncelikle halkın geçişine kapatılamaz. Her-
kesin eşit ve serbest olarak kullanabileceği 
bir haktır. Bu alanlar hiçbir şekilde özel kişi 
ya da işletmeler tarafından halkın kullanımı-
na kapatılamaz. ancak antalya’da bazı kıyı 
alanlarında vatandaşların geçişinin engel-
lendiğine dair şikayetler alıyoruz” diye ko-
nuştu.

İHLAL BELGELENMELİ, İLGİLİ 
KURUMLARA İLETİLMELİ

Vatandaşların bu tür durumlarla 
karşılaştığında izlemesi gereken yol-
ları anlatan Kocababa, “ilk etapta ilçe 
belediyelerine başvurulmalı. Yeter-
li sonuç alınamazsa Çevre, Şe-
hircilik ve iklim Değişikliği 
il Müdürlüğü ya da kay-
makamlıklara müraca-
at edilmeli. ancak en 
önemli adım, ihlalin fo-

toğrafla belgelenmesi ve ilgili kuruma ile-
tilmesidir” dedi. Bir vatandaşın sahi-

le gittiğinde ‘Burada yüzemezsiniz’ 
ya da ‘Eşyalarınızı toplayın’ gibi uya-
rılarla karşılaşması halinde ne yap-
ması gerektiğini açıklayan Kocaba-
ba, “Vatandaş, kıyıların anayasa ve 

kıyı kanunu kapsamında kamu-
ya ait olduğunu işletmeye 

belirtmeli. Şezlongla-
rı kullanmak zorunda 
değildir ama kıyının 
her alanında bulun-
ma hakkı vardır. iş-
letme ısrar ederse, 

durumu belgeleyerek yasal şikayet yollarını 
izlemelidir” diye konuştu.

Kocababa, kıyı işgalleriyle ilgili daha kap-
samlı bir değerlendirme yapacaklarını da du-
yurdu. Haziran sonu veya temmuz başında 
bir çalıştay düzenlemeyi planladıklarını be-
lirten Kocababa, “Çalıştayımızda Kıyı Kanu-
nu’yla ilgili yasal boşluklar, uygulama zafi-
yetleri ve idarelerin yetki ve sorumlulukları 
masaya yatırılacak. Yalnızca odamız değil; 
akademisyenler, hukukçular, şehir plancıla-
rı ve devlet kurumlarından temsilciler de bu 
çalışmada yer alacak. Çalıştayın çıktıları ka-
muoyuyla ve ilgili makamlarla paylaşılacak” 
dedi.  DHA

Halkın kıyıları kullanım 
hakkı engellenemez

Harita ve Kadastro Mühendisleri Odası (HKMO) Antalya Şube 
Başkanı Serter Kocababa, halkın kıyıları kullanım hakkının 

engellenemeyeceğini belirterek, “Kıyılar halkındır” dedi

HErKES için eri-
şilebilir bir yaşa-
mın temel bir hak 
olduğunu vurgula-
yan altı Nokta Kör-
ler Derneği antalya 
Şube Başkanı ah-
met Oktay okuldan, 
hastaneye, parklar-
dan kütüphanelere 
kadar hayatın her 
alanında erişimin 
sağlanması gerektiğini belir-
terek, erişilebilirliğin bir lütuf 
değil insan hakkı olduğunun 
ifade etti.

OKTAY KÖYLERE               
DİKKAT ÇEKTİ

Erişilebilirliğin yalnızca en-
gellilerin değil toplumun tüm 
kesimlerinin ortak talebi ol-
ması gerektiğini dile getiren 
altı Nokta Körler Derneği an-
talya Şube Başkanı ahmet 
Oktay, “Engelli olsun olmasın 
herkesin bilgiye, hizmete, sos-
yal hayata eşit şekilde ulaşa-
bilmesi gerekir” dedi. Köyler-
deki yurttaşların da kentteki 
bireylerle aynı imkânlara sa-
hip olması gerektiğini ifade 
eden Oktay, yalnızca şehirler-
de değil köylerde de rampala-
rın, asansörlerin, yönlendirme 
tabelalarının yaygınlaştırıl-

masını istedi. Erişi-
lebilirliğin yalnızca 
fiziksel değil, aynı 
zamanda sosyal bir 
adalet meselesi ol-
duğuna dikkat çeke-
rek, “Erişilebilirlik, 
engelli olsun olma-
sın herkesin oku-
la, hastaneye, sağ-
lık ocağına, camiye, 
parka, kütüphaneye, 

tiyatroya, kısacası hayatın her 
alanına kolayca ulaşabilmesi 
demektir. Bir yere gitmek, hiz-
met almak, bilgiye ulaşmak 
herkesin hakkıdır. Engelli bir 
kişi de köydeki Hasan amca 
da, ayşegül de, Hatice abla 
da, Yasin de, herkes gibi rahat-
ça okula gidebilmeli, dokto-
ra ulaşabilmeli, sosyal etkin-
liklere katılabilmelidir. Bunun 
için rampalar, asansörler, ge-
niş kapılar, sesli ve yazılı bil-
gilendirmeler, uygun tuvalet-
ler ve yönlendirme tabelaları 
her yerde olmalıdır. Sadece 
şehirde değil, köyde de kasa-
bada da bu imkânlar sağlan-
malıdır. Unutmayalım, erişile-
bilirlik bir lütuf değil, herkesin 
hakkıdır. Herkes için erişilebi-
lir bir dünya, daha mutlu ve 
adil bir toplum demektir” şek-
linde konuştu. 

Altı Nokta Körler Derneği Şube Başkanı 
Ahmet Oktay, herkes için erişilebilir bir 

yaşamın temel bir hak olduğunu vurguladı

DAhA önce özel bir 
televizyon kanalı ve kültür 
sineması olarak kullanılan 
ancak yıllardır atıl durumda-
ki 4 katlı binada yangın çıktı. 
Yangın saat 14.30 sıralarında 
Muratpaşa ilçesine bağlı Kı-
lınçarslan Mahallesi Atatürk 
Caddesi’nde yer alan 4 katlı 
kullanılmayan binanın en 
üst katında çıktı. Daha önce 
eski kültür sineması ve özel 
bir televizyon kanalı olarak 
kullanılan binadan alevlerin 
çıktığını görenler, durumu 
112 Acil Çağrı Merkezine 
bildirdi. İhbarla birlikte çok 
sayıda itfaiye ekibi ile polis 
sevk edildi. Belirtilen adrese 
gelen itfaiye ekipleri yangına 
müdahalede bulunup yak-
laşık yarım saatlik çalışma 
sonucu söndürdü.

Öte yandan bölgenin işlek 

bir cadde oluşundan dola-
yı, vatandaşlar ve turistler 
yangından dolayı kısa 
süreli tedirginlik yaşadı. Bazı 
vatandaşlar ise yangını ve 
söndürme çalışmalarını evle-
rinden ve caddeden cep tele-
fonlarıyla kaydetti. Tuzcular 
Mahalle Muhtarı Uğur Çetin, 
“Burası eski kültür sinema-
sıydı. Plastiklerden yanmış 
sanırım. 15 yıldır atıl durum-
da. Hızlı bir müdahalede 
bulunup söndürüldü” dedi. 
Haşimişcan Mahalle Muhtarı 
Halil Ay da, “Burası, birçok 
ünlünün ünlü olduğu yer. 
Hülya Avşar da ilk burada 
program yapmıştı. Önceden 
küçüklüğümüzde birçok ünlü 
buraya gidip gelirdi ama yıl-
lardır atıl durumda. Aslında 
tekrar geri kazandırılsa güzel 
olur” diye konuştu. İHA

Eski televizyon kanalı 
binasında yangın çıktı

Engelli bireyler 
fark edilmek istiyor

Başkan Böcek 
Zeyrek’i unutmadı

Büyükşehir Belediye Başkanı Muhittin Böcek, Ferdi Zeyrek’i unutmadı. 
Hizmet binasına Zeyrek’in fotoğrafının yer aldığı ‘Seni Unutmayacağız’ 

yazılı poster asılırken, Büyükşehir Belediye Meclisi’nde de Fatiha okundu

BüYüKŞEHir Belediye Meclisi Hazi-
ran ayı olağan meclis toplantısı ger-
çekleştirildi. Başkan Muhittin Böcek, 
başkanlığında gerçekleşen toplantı-

da 153 gündem maddesi görüşüldü. toplan-
tıda, geçtiğimiz günlerde hayatını kaybeden 
Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı mer-
hum Ferdi Zeyrek de unutulmadı. Ferdi Zey-
rek’in fotoğrafını yakalarına taka-
rak toplantıya katılan 
meclis üyeleri, Fer-
di Zeyrek için mecliste 
Fatiha okudu. antalya 
Büyükşehir Belediye-
si Hizmet Binası’na da 
Zeyrek’in fotoğrafının 
bulunduğu “Seni Unut-
mayacağız” yazılı pan-
kart asıldı.

FERDİ ZEYREK 
UNUTULMADI

Ferdi Zeyrek’in anısı-
na gösterdikleri saygı için 
Meclis üyelerine teşek-
kür eden Başkan Muhit-

tin Böcek, “Çok kıymetli kardeşimizi Manisa 
Büyükşehir Belediye Başkanı Ferdi Zeyrek’i 
kaybettik. tüm türkiye hep birlikte üzüldük. 
Dualarınız, destekleriniz için teşekkür ediyo-
rum. 4 Haziran’da antalya Büyükşehir Bele-
diyemiz ile Manisa Büyükşehir Belediyemiz 
su yönetimi ile aSat aLDaŞ teknoloji su yö-
netimi ile ilgili protokol yapmıştık. Çok güzel 

projelerimizi paylaşacaktık 
ama elim bir kaza sonucu 
kardeşimizi kaybettik. Yar-
dımsever kardeşim Ferdi 
Zeyrek’e allah’tan rahmet 
diliyorum. Mekanı cennet 
olsun” dedi.  

ÇEVRE PROJELERİ 
ÖDÜL GETİRDİ

Başkan Muhittin Bö-
cek meclis toplantısında 
gündeme ilişkin açıkla-
malarda da bulundu. Gö-
reve geldiği günden bu 
yana antalya Büyükşe-
hir Belediyesi’nin çev-

re ile ilgili önemli çalışmala-

ra imza attıklarını söyleyen Başkan Muhittin 
Böcek, “24. çevre ödülümüzü aldık. Bunlar 
yine bu meclisin çok kıymetli çalışma arka-
daşlarımın ve çevre dostlarının sayesindedir. 
8 gemi atık alım istasyonu kurduk, yetme-
di 23 termal kamera ile bütün gemileri takip 
ediyoruz. Denizlerimizi kirletenlere 120 mil-
yonun üzerinde ceza yazdık. Çevre ile ilgili 
yaptığımız çalışmalar ve mavi bayrak kriter-
leriyle ilgili yaptığımız çalışmalar neticesinde 
antalya’mızda mavi bayraklar verildi” diye 
konuştu. 

RAYLI SİSTEM PROJELERİ İLE                        
İLGİLİ AÇIKLAMA

raylı sistem projeleri ile ilgili açıklamalar-
da da bulunan Başkan Böcek, “ 4. Etap raylı 
Sistem Projemizin 2025 yılında ihalesini yap-
tık ancak yatırım programında göremedik. 
Döşemealtı etabıyla ilgili proje aşamasına 
geldik. 5’inci etabın da proje uygulamasıyla 
ilgili ihaleye çıkıyoruz. 2025 yılı yatırım prog-
ramına ek olarak 4. Etap raylı Sistem Projesi 
alınırsa seviniriz. Cumhurbaşkanı onayı ver-
di deriz, teşekkür etmekten de çekinmeyiz” 
dedi.   HABER MERKEZİ
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ANtAlyA İl Jandarma Komutanlığı’nca yapılan 
çalışmalar neticesinde, farklı suçlardan aranan 10 yıl 
ve üzeri hapis cezası bulunan 2 şüpheli, 5- 10 yıl arası 
hapis cezası bulunan 19 şüpheli, 0- 5 yıl hapis cezası 
bulunan 29 şüpheli başta olmak üzere, toplam 211 
şüpheli yakalanarak adli makamlara teslim edildi. DHA

Daha fazla kaçamadı 

Keskin yayıncılık Reklam
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Köşe yazarları yazdıkları yazılardan kendileri sorumludur.
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Yıl: 42

Kuruluş tarihi: 12 Aralık 1983 / Kurucusu: Cevat AlP
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Kent merkezinde haciz yoluyla 
bağlanan araçlarda artış yaşa-
nırken, bazı vatandaşların ye-
diemin otoparkına kaldırılan 

araçlarını geri alabilmek için ilginç bir 
yöntem denediği ortaya çıktı. Motor, iç 
elektrik aksamı, tekerler ve koltuklar, 
hatta direksiyonu dahi sökülen araç-
ları sokağa bırakan sürücüler, kendi-
leri ya da dolaylı yollarla şüpheli araç 
ihbarında bulunuyor. Polis ihbarın be-
lirtildiği adrese gelip yaptığı inceleme-
de aracın yakalama hacizli olduğunu 
belirleyince araç yediemin otoparkı-
na kaldırılıyor. Araçlarını geri almaya 
gücü olmayan sürücüler, sökülen par-
çaları satıp kar sağlıyor ya da düzen-
lenen ihalede değerinin altında tekrar 
geri almaya çalışıyor.

İHBARDA BULUNUYORLAR

Antalya Otoparkçılar ve Oto Yıka-
macılar Derneği Başkanı Hakan Top-
çu, bazı yakalama haciz şehri bulunan 
araçların sahiplerinin aracı yakalattır-
madan önce sanayiye götürdüğünü 
belirterek, “Bütün değerli aksamlarını 
söktürüyorlar ardından 112’yi arayıp 
şüpheli araç ihbarında bulunuyorlar. 
Polis gelip şaseden sorgulamasını yapı-
yor ve üzerinde yakalama haciz var ve 
mecbur otoparka bağlanıyor” dedi.

Sürücünün borcu ödeyecek gücü ol-
mayınca farklı yöntemlere başvur-
duğunu kaydeden Topçu, “Kişi bunu 

borcunu ödeyemeyeceğini biliyor ve 
arabadan ne kurtarırsa kar olarak gö-
rüyor. Bir de ihaleden tekrar kendisi 
alabilmek için aracı boş vaziyette tes-

lim ediyorlar, daha sonra söktüklerini 
takıyorlar. Buna bir önlem alınması la-
zım. Boş bir araç bu şekilde yapılıyor-
sa bunun denetimi çok sıkı olmalı. Eğer 

yapılamıyorsa da bu araçları hurda 
olarak değerlendirilmesi ve trafiğe çık-
maması gerekiyor. O zaman kimse bu 
işe yönelmez” ifadelerini kullandı.  İHA

Hacizli araçlarda 
‘ŞüpHeli’ kurnazlığı
Bazı vatandaşların haciz yoluyla bağlanıp yediemin otoparkına götürülen araçlarını ilginç 

bir yöntemle geri almaya, bazılarının ise bu durumdan kar etmeye çalıştığı ortaya çıktı

KEPEz’DE tek yönlü yolda ters yön-
den gelen motosiklet, otomobille kafa 
kafaya çarpıştı. Kazada motosiklet sü-
rücüsü Efe Hekimoğlu (24), çarpışma-
nın etkisiyle savrularak olay yerinde 
hayatını kaybetti. Kaza, saat 18.00 sıra-
larında Kepez ilçesi Fevzi Çakmak Ma-
hallesi Müftü Talat Efendi Caddesi üze-
rinde meydana geldi. İddiaya göre, 48 
AUR 888 plakalı motosikleti kullanan 
Efe Hekimoğlu, tek yönlü yolda ters is-
tikamette ilerlediği sırada karşıdan ge-
len 07 ES 904 plakalı otomobille kafa 
kafaya çarpıştı.

OLAY YERİNDE CAN VERDİ

Çarpışmanın şiddetiyle motosiklet-
ten savrulan Hekimoğlu, metrelerce 
savruldu. Olayı görenlerin ihbarı üzeri-
ne adrese sağlık ve polis ekipleri sevk 
edildi. Sağlık ekipleri, Hekimoğlu’nun 
olay yerinde yaşamını yitirdiğini belir-
ledi. Gencin cansız bedeni, savcılık in-
celemesinin ardından Antalya Adli Tıp 
Kurumu morguna kaldırıldı. Otomo-
bil sürücüsü, kazaya ilişkin ifadesi alın-
mak üzere polis merkezine götürüldü. 
Polis ekipleri kazanın kesin nedeniyle 
ilgili inceleme başlatırken, yol kısa sü-
reliğine trafiğe kapatıldı. dHa

Ters yönden gelen 
motosiklet kaza yaptı

Yüzme öğrenmeye 
çalışırken boğuldu
KUmlUCA’DA denize giden ve 

arkadaşlarının yüzme öğretmeye ça-
lıştığı Berat A., suda gözden kaybol-
du. Denize giren sahildeki vatandaş-
ların yardımıyla sudan çıkarılan Berat 
A.’nın hayatını kaybettiği belirlendi. 
Olay, saat 14.30 sıralarında Adra-
san sahilinde meyda-
na geldi. Konya’dan 
lise arkadaşlarıyla 
birlikte Antalya’nın 
Kumluca ilçesine 
geziye gelen Berat A., 
sıcak havanın etkisiyle 
Adrasan mahallesi 
kıyısından denize 
girdi. Yüzme bilmeyen 
Berat, arkadaşlarının 
gözetiminde sığ alan-
da yüzme öğrenmeye 
çalıştı. Berat A., bir süre 
sonra aniden gözden 
kayboldu. Arkadaşla-
rının panikle yardım 
çağrısında bulunması 

üzerine çevredeki va-
tandaşlar hemen suya 
girerek genci arama-
ya başladı. Kısa süre 
içinde sudan çıkarılan 
Berat’a ilk müdahale 
sahilde yapıldı. İhbar 
üzerine olay yerine 
sağlık ve jandarma 
ekipleri sevk edildi.

Sağlık ekiplerinin 
müdahalesine rağ-

men Berat A.’nın yaşamını yitirdiği 
belirlendi. Gencin ölüm haberi arka-
daşları ve çevredekileri yasa boğar-
ken, sahilde büyük üzüntü yaşandı. 
Berat’ın Konya’da bir lisede son sınıf 
öğrencisi olduğu ve üniversite sınavı 
sonrası tatil için arkadaşlarıyla ilçeye 
geldiği öğrenildi. Jandarma ekipleri 
olayla ilgili inceleme başlatırken, Be-
rat’ın cenazesi, otopsi yapılmak üzere 
Antalya Adli Tıp Kurumu morguna 
gönderildi.  DHA

KOnYAAlTı Sahili’nde denize gi-
ren bir kişi denizde yüzdükten son-
ra fenalaşarak hastaneye kaldırıl-
dı. Mahfuz Çiftçi isimli vatandaş 
hastaneye götürülmek istenirken 
hayatını kaybetti.  Olay, saat 05.30 
sıralarında Konyaaltı ilçesi Arapsu-
yu Mahallesi Akdeniz Bulvarı üze-
rinde yer alan Konyaaltı Sahili’nde 
meydana geldi. 3 arkadaşıyla sa-
bah erken saatlerde halk plajına ge-
len Mahfuz Çiftçi bir süre yüzdü. 
Denizden çıktıktan sonra Çiftçi, ar-
kadaşlarına nefes alamadığını ve 
göğsüyle sırtının ağrıdığını söyle-

di. Arkadaşlarının durumu 112 Acil 
Çağrı Merkezi’ne bildirmesi üzerine 
olay yerine sağlık ekibi sevk edildi. 
Arkadaşlarının sahildeki merdive-
ne kadar yürüttüğü sırada Çiftçi bi-
lincini kaybederek düştü. Kısa süre-
de olay yerine ulaşan sağlık ekibi, 
bilinci kapalı olan Mahfuz Çiftçi’ye 
ilk müdahalesini yaptıktan sonra 
ambulansa taşıdı. Yaklaşık 10 da-
kika müdahale edilen Çiftçi, ambu-
lansla götürüldüğü sırada hayatını 
kaybetti. Mahfuz Çiftçi’nin can-
sız bedeni, Antalya Adli Tıp Kuru-
mu’na kaldırıldı.  dHa

Denizde 
yüzdükten
sonra fenalaştı

Kepez’de 16 bin kaçak 
güneş gözlüğü ele geçirildi
Kepez’de jandarma tarafından gerçekleştirilen operasyonda, 

16 bin kaçak güneş gözlüğü ele geçirildi. Olayla ilgili 
yakalanan 2 şüpheli hakkında adli işlem başlatıldı

AnTAlYA Cumhuriyet Başsav-
cılığı’nın talimatı doğrultusunda, 
Antalya İl Jandarma Komutanlı-
ğı Kaçakçılık ve Organize Suçlar-
la Mücadele Şube Müdürlüğü, 
Antalya İl Jandarma Komutanlı-
ğı İstihbarat Şube Müdürlüğü ve 
Kepez İlçe Jandarma Komutanlı-
ğı ekipleri, kaçakçılıkla mücadele 
kapsamında çalışmalar gerçek-
leştirdi. Çalışmalar sonucunda, 
Kepez ilçesinde gerçekleştiren 
operasyonda, 16 bin kaçak gü-
neş gözlüğü ele geçirdi. Olayla il-
gili yakalanan 2 şüpheli hakkın-
da adli işlem başlatıldı. dHa

GAzİPAŞA ilçesi Gazi Mahal-
lesi’nde gece saatlerinde mey-
dana gelen trafik kazasında 1 
kişi yaralandı. Kaza, saat 00.00 
sıralarında Bülent Ecevit Cadde-
si’nden Süleyman Demirel Cad-
desi’ne dönüş yapan Cafer D. 
idaresindeki 07 UJ 819 plakalı 
otomobil ile Hal istikametinden 
Çarşı istikametine seyir halin-
de olan Mustafa Y. idaresindeki 

07 AVz 809 plakalı motosiklet 
çarpıştı. Çevredekilerin 112 Acil 
Çağrı Merkezine yaptığı ihba-
rın ardından olay yerine sağlık 
ve polis ekipleri sevk edildi. İlk 
müdahalesi olay yerinde yapı-
lan motosiklet sürücüsü Musta-
fa Y., Gazipaşa Devlet Hastane-
si’ne kaldırılarak tedavi altına 
alındı. Polis ekipleri kazayla ilgi-
li inceleme başlattı. İHA

Dikkatsizlik kaza getirdi
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Yurttan
kısa kısa

Bursa’da okulda 
öğrenciye şiddet

BURSA’DA voleybol maçı sonrası 
şampiyonluk sevincini kutlarken 
pet şişedeki suyu havaya savuran 
6’ncı sınıf öğrencisi E.E.Ö. (13), suyun 
kendisine sıçradığını iddia eden öğret-
men E.B. (45) tarafından darbedildi. 
Öğrencinin tekme tokat dövüldüğü 
olay sonrası hakkında ‘Basit yaralama’ 
suçundan dava açılan öğretmen 5 bin 
40 lira adli para cezasına çarptırıldı.

Samsun’da kaçak 
ava suçüstü baskın

SAMSUN açıklarında ekiplerin, 
kaçak avlanan balıkçıların teknesine 
düzenlediği operasyonda 6 ton kalkan 
balığı ele geçirildi. Tekne sahibine 246 
bin 960 TL idari para cezası kesildi. 
Ayrıca teknenin ‘dur’ ikazlarına uy-
maması, AIS (Otomatik Tanımlama 
Sistemi) ve TTM (Hedef Takip Modülü) 
cihazlarının kapalı olması nedeniyle 
de yasal süreç başlatıldı.

İstanbul’da bu kez 
avukat dolandırdı

İSTANBUL’DA, dolandırıcılık 
suçundan hükümlü sevgilisinin tah-
liyesi için Avukat Serkan Korkmaz›la 
anlaşan Yasemin B., sahte evraklarla 
dolandırıldığını anlayınca savcılığa 
başvurdu. Polisle iş birliği yapan kadı-
nın adliyeye çağırdığı avukat, suçüstü 
yakalandı. Sahte tahliye belgeleriyle 
578 bin 900 lira alan avukat, çıkarıldı-
ğı mahkemede tutuklandı.

Bursa merkezli 
fuhuş operasyonu

BURSA merkezli 3 ilde masaj 
salonlarına düzenlenen fuhuş 
operasyonunda 11’i kadın 15 şüpheli 
gözaltına alındı. Şüphelilerden 12’si 
çıkarıldıkları mahkeme sonucu tu-
tuklanarak cezaevine gönderildi. Ad-
reslerde yapılan aramalarda, cinsel 
ilişkide kullanılan çok sayıda ürün, 5 
laptop, 22 cep telefonu 2 flaş bellek ve 
fuhuştan kazanıldığı değerlendirilen 
38 bin lira ele geçirildi.

Maden işçileri 
eylem yapacak

GENEL Maden İşçileri Sen-

dikası (GMİS) Genişletilmiş 

Başkanlar Kurulu Zonguldak’ta 

olağanüstü toplandı. GMİS Genel 

Başkanı Hakan Yeşil, 600 bin 

kamu işçisini ilgilendiren ücret 

teklifinin kabul edilebilir bir ta-

rafının olmadığını ifade ederek, 

“Her gün ölümle burun buruna 

gelen insanlarız. Önümüzdeki 

günlerde yapacağımız eylemle-

rin hazırlığı içindeyiz” dedi.

Savan Günay 
evde ölü bulundu

ESKİŞEHİR’DE evinde ölü bulu-

nan emekli doktor Mustafa Savan 

Günay’ın otopsisi tamamlanırken 

alınan örnekler Adli Tıp Kuru-

mu’na gönderildi. Günay’ın ölüm 

nedeninin hazırlanacak raporun 

ardından netlik kazanacağı belirtil-

di. Günay’ın ölümünün ardından 

ise daha önce yaptığı “ Ömrüm ye-

terse kanser türlerini bitireceğim” 

sözleri yeniden gündem oldu.  

FETÖ’nün sözde 
imamı yakalandı

İSTANBUL’DA FETÖ/PDY Silahlı 

Terör Örgütü’ne yönelik yürütülen 

çalışmalar kapsamında, 7 yıldır 

firari durumda olan ve hakkında 

iki ayrı ‘Silahlı Terör Örgütüne Üye 

Olma’ suçundan arama kaydı bu-

lunan İshak Uysal gözaltına alındı. 

FETÖ’nün sözde imamı Uysal’ın 

ROKETSAN’a sızdığı, emrindeki 

örgüt üyelerini ise ASELSAN’a 

yönlendirdiği ortaya çıktı.

DHA-İHA

Antalya 
Müzesi’nin 
yenilenmesi, 

daha doğrusu yıkılarak 
yerine yeni bina 
yapılması konusu 
kentin soğuyan 
gündemlerinden 
biri. Konuşuldu, 
tartışıldı, ortalık yatıştı. 
Bildiğimiz kadarıyla bir 
hukuk süreci işliyor. 
Fakat dolaylı bir hukuk 
mücadelesi. Mimarlar 
Odası Başkanı Hasan 
Çerçiler, yeni müze 
binasının planı 
olmadığı ve mevcut emsal aynen kullanılacağı 
için itiraz edilemediğini söylüyor. Yani yeni 
müze, eski müzeyle aynı bina yoğunluğunda 
olacak. Bu durumda da herhangi bir imar 
plan tadilatı yok. 1970’li yıllardaki planlama 
kullanılıyor.

ÜST KURULA TAŞINDI

İmar davası açılmadığı için iş farklı bir 
boyuta taşınıyor. Hukuk kapısının zili farklı bir 
yerden çalınıyor. Docomomo diye uluslararası 
bir mimarlık örgütü var. Bu çalışma grubu 
Türkiye’de de örgütlü. Türkçesi de, “Modern 
Mimarlık Ürünlerinin Belgelenmesi ve 
Korunması Uluslararası Çalışma Grubu”… 

İşte bu Docomomo, 
Akdeniz Serbest 
Mimarlar Derneği ve 
Antalya Kültürel Miras 
Derneği, mevcut müze 
binasının tescillenmesi 
için başvurdu. 
Daha doğrusu tescil 
başvurusunu reddeden 
Antalya Koruma 
Kurulu kararı üst 
kurula taşındı. Bu 
hukuki mücadelenin 
içinde Antalya Barosu 
da yer alıyor. Tabii 
tanıtımı yapılan yeni 
müze projesi de işliyor. 

YENİ MÜZE İÇİN İHALE YAPILDI

Geçtiğimiz günlerde bir ihale yapıldı. Mevcut 
müze binasının yıkım ihalesi diye duyduk önce. 
Araştırınca öyle olmadığını gördük. Müzenin 
yıkımı değil de, taşınması ihalesiymiş.

Müzenin taşınması ihalesi dedik ya, taşınma 
için personel görevlendirilmesi talimatı da 
geldi. Hangi personelin taşınma sürecinde ne 
yapacağı, neyi taşıyacağı ya da neye refakat 
edeceği belli. Her çalışanın mesaisi yazıldı, 
çizildi. Yani müze yavaş yavaş taşınmaya 
başlandı. Fiziki olarak değil elbette; ama 
zihinsel olarak süreç başlamış durumda. Nereye 

taşınacak? Yan taraftaki Karayolları arazisine 
taşınacak geçici olarak. Araziye konteynırlar 
yerleştirilecek, müzedeki eserler de bu 
konteynırlara konulacak.

ANTALYA’YA KONTEYNIR MÜZE

Kültür Varlıkları ve Müzeler Genel Müdürü 
Birol İnceciköz, yeni müzenin tanıtım 
toplantısında, “Hatay’daki depremde, 
müzedeki eserlerin korunması ve depolanması 
konusunda tecrübe edindik. Konteynırlarda 
koruyabiliyoruz. Antalya Müzesi’nin 
eserlerini de yeni müzenin inşaatı boyunca 
konteynırlarda hem depolayabilir, hem de 
ziyarete açık tutabiliriz” şeklinde bir açıklama 
yapmıştı. Muhtemelen, inşaat boyunca bazı 
eserlerin konteynırlarda sergilenmesi türünden 
bir şeyi kastediyor. 

PROJE HENÜZ KAĞIT ÜSTÜNDE

Yeni müze projesine gelirsek… O süreç 
oldukça uzun. Bu proje kabul görecek, resmi 
prosedür başlayacak, gerekli izin ve onaylar 
alınacak, uygulama projesi hazırlanacak, 
yer tespiti yapılacak. Bir sürü teknik işlem, 
yazışma, kağıt üstünde gelgit, onay, izin, falan 
filan… Koruma Kurulu kararına yapılan itiraz, 
bir üst kurula başvuru ne kadar beklenir, o 
konu belirsiz. Hatalı bir uygulamaya, geri 
dönülemeyecek ağır bir sonuca yol açmamak 
için bu kararların da bekleneceği kesin.

MÜze TAşıNıYOr

İdris
ÖZYOL

YÖNETEN

T                                       RSE
KÖŞE

KONYAALTI ilçesinin Hisarçan-
dır Mahallesi, yeniden taş oca-
ğı tehdidiyle karşı karşıya. Taş 
ocağının su kaynaklarına, tarı-

ma, hayvancılığa ve yaban hayata ve-
receği zarara dikkat çeken bölge sakin-
leri, yetkililere “Bu yıkımı durdurun” 
çağrısında bulundu.

Antalya’nın batısında, Torosların 
eteklerinde yer alan ve aynı zamanda 
ünlü Likya Yolu güzergâhı üzerinde bu-
lunan Hisarçandır Mahallesi’nde çev-
re tahribatı yeniden gündemde. Daha 
önce ruhsatı iptal edilen taş ocağı faali-
yetleri tekrar başladı. Üstelik bu kez fir-
ma, patlatmalı kalker madenciliği için 
de ÇED başvurusu yaptı. Yıllardır ver-
dikleri mücadeleye rağmen aynı teh-
ditlerle yeniden karşı karşıya kalmak-
tan duydukları rahatsızlığı dile getiren 
bölge halkı, AFAD tarafından heye-
lan riski nedeniyle afet bölgesi ilan edi-
len bir alanda patlatma yapılmasının; 
insan ve doğa sağlığı açısından ciddi 
riskler taşıdığına dikkat çekti. 

64 yaşındaki üretici Mehmet Acar, 
yıllardır bu topraklarda hayvancılık-
la ve tarımla geçindiğini vurgulayarak, 
“Biz, bu dağlarda yıllardır keçi güder, 
tarlamızı eker biçeriz. Taş ocağı geldi-
ğinde tozdan ürün alamayacağız, pat-
latmalar olursa hayvan da durmaz bu-
rada. Bu patlatmalı çalışmalar olursa 

evlerimizde çatlaklara yol açacak, su 
kaynaklarımız kurutacak, hayvanları-
mız yaylalardan kaçacak. Yani hem biz 
hem doğa perişan olacak” dedi. Acar 
ayrıca bölgede bulunan Likya Yolu’na 
da dikkat çekerek doğa turizminde za-
rar göreceğine işaret etti.

Hisarçandır’daki taş ocağına karşı di-

renişin 2007 yılına kadar uzandığını 
hatırlatan çevre gönüllüsü Ayhan Yıl-
dız, bugüne dek ruhsat başvuruları, ip-
taller, yeniden başlatılan işlemler ve 
hukuki süreçlerle dolu bir geçmiş ya-
şandığını ifade ederek, “2010, 2018 ve 
2019’da halkın tepkisiyle süreçler dur-
duruldu. Bugün başlatılan yeni ÇED 
sürecinin ne hukuki ne de vicdani da-
yanağı var” diye konuştu.

TOPRAĞIMIZ GİDERSE                         
BİZ NEREYE GİDERİZ?

Bölge sakinlerinden çiftçilikle uğra-
şan Elif Demir ise taş ocağı tehdidinin 
yalnızca doğayı değil geçim kaynakla-
rını da tehdit ettiğini söyleyerek, “Bu-
rası bizim tek geçim kaynağımız. Top-
rağımız giderse biz nereye gideceğiz? 
Yeter artık, bir kere daha aynı şeyi ya-
şamak istemiyoruz” dedi. 

Bölgenin zeytinlik, bostan ve arıcı-
lık açısından verimli bir yapıya sahip 
olduğunu aktaran Demir, kalker ocak-
larının çalışmalarının yaydığı tozun 
üretime zarar verdiğini, derelerdeki kir-
liliğin içme suyu ve hayvan sulama-
sını da tehlikeye attığını ayrıca yaban 
domuzu, geyik, tilki gibi hayvanlar ve 
endemik bitki türleri de yok olma ris-
kiyle karşı karşıya olduğunu belirterek 
“Sadece insanlar değil doğayı da mı 
sürgüne yollayacaklar?” diye sordu.

Hisarçandır Çevre Platformu gönül-
lüsü Ayhan Yıldız, halkın hazırladığı 
video klibin kısa sürede sosyal med-
yada yayıldığını ve imza kampanya-
sıyla destek bulduğunu aktararak,  “Bu 
sadece bir taş ocağı değil; bizim ya-
şam alanımızı yok edecek bir proje. Biz 
doğa düşmanı değiliz. Ama doğamı-
zın düşmanlarına karşıyız” ifadeleriyle 
başta Antalyalı vatandaşlarda ve çevre 
savunuculardan yanlarında olma çağ-
rısında bulundu.

Dağlar
Delik
Deşik
Konyaaltı’na bağlı Hisarçandır Mahallesi’nde yıllar önce iptal edilen taş 
ocağı faaliyetlerine yeniden başladı. Firma bu kez patlatmalı madencilik 

için başvururken bölge halkı ve çevreciler duruma tepki gösterdi
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Dünyadan 
kısa kısa

Sözcü Bekayi’den 
BM ülkelerine çağrı

İRAN Dışişleri Bakanlığı Sözcüsü İs-
mail Bekayi, İran-İsrail çatışmasına iliş-
kin değerlendirmede bulundu. Bekayi, 
İsrail’in saldırılarının ABD ile müzakere 
süreci devam ederken geldiğini vurgu-
layarak, “Birleşmiş Milletler’e (BM) üye 
tüm devletlere, eğer BM Antlaşması’na 
ve hukukun üstünlüğüne inanıyor-
larsa harekete geçmeleri gerektiğini 
hatırlatıyorum” dedi. 

Peskov: Gerilimin 
artmasını kınıyoruz

KREMLİN Sözcüsü Dmitriy Peskov, 
Rusya’nın İsrail ve İran arasındaki ça-
tışmada ara buluculuk yapmaya hazır 
olduğunu söyledi. İran uranyumunun 
Rusya’da muhafaza edilmesine 
yönelik daha önce yaptıkları teklifin 
masada olduğunu belirten Peskov, 
çatışmaların durumu karmaşık hale 
getirdiğini aktardı. Peskov, gerilimi ar-
tıran eylemleri kınadıklarını ifade etti.

3 Madleen aktivisti 
Ürdün’e gönderildi

İSRAİL’İN İran’a başlattığı saldırı-
ların ardından iptal edilen uçuşlar 
nedeniyle gözaltında tutulan ‘Madle-
en’ gemisindeki son 3 insan hakları 
aktivisti, Ürdün’e sınır dışı edildi. Sınır 
dışı edilen ‘Madleen’ gemisindeki son 
3 insan hakları aktivistlerinin isimle-
rinin Hollanda’dan Marco van Rennes 
ile Fransa’dan Pascal Maurieras ve 
Yanis Mhamdi olduğu kaydedildi.

MOSSAD casusu 
İran’da idam edildi

İRAN-İsrail çatışması devam eder-
ken MOSSAD adına casusluk yapan 
bir kişinin idam edildiği kaydedildi. 
İran Yargı Erki tarafından yapılan 
açıklamada, “Siyonist rejim lehine 
casusluk yapan İsmail Fekrifer adlı 
kişi, yeryüzünde bozgunculuk ve 
savaş suçundan yargılanarak suçlu 
bulundu ve yargı sürecinin tamam-
lanmasının ardından idam edildi” 
denildi.

İsrail: İran halkı 
bedel ödeyecek

İSRAİL ile İran arasındaki 

çatışmalar sürüyor. İsrail Savun-

ma Bakanı Israel Katz yaptığı 

açıklamada, “Tahran’ın kibirli 

diktatörü, artık korkak bir katile 

dönüştü. İsrail Savunma Kuvvet-

leri, onun askeri kapasitesini yok 

etmeye devam ediyor. Yakında 

Tahran halkı bedel ödeyecek” 

dedi. İran’ın gece boyunca İsrail 

genelinde düzenlediği saldırıla-

rında 8 kişinin öldüğü bildirildi.

Çin: Savunma 
stratejisi izliyoruz

ÇİN Dışişleri Bakanlığı Sözcüsü 

Guo Jiakun, dün düzenlenen 

basın toplantısında İsveç mer-

kezli bir kuruluş tarafından 

yayımlanan küresel nükleer 

güçlere ilişkin yıllık raporla ilgili 

soruları yanıtladı. Jiakun, Çin’in 

her zaman savunma odaklı bir 

nükleer strateji izlediğini ve nük-

leer kapasitesini yalnızca ulusal 

güvenliği sağlamak için gerekli 

asgari düzeyde tuttuğunu belirtti.

Medinskiy: Rusya 
verdiği sözü tuttu

RUSYA Devlet Başkan Yar-

dımcısı Vladimir Medinskiy, 

sosyal medya hesabından yaptığı 

paylaşımda, Ukrayna’ya top-

lamda 6 bin 60 subay ve askerin 

cenazesinin teslim edildiğini bil-

dirdi. Medinskiy açıklamasında, 

“Rusya, İstanbul’da verdiği sözleri 

yerine getirdi. Toplamda 6 bin 60 

Ukraynalı subay ve askerin ce-

nazesi Ukrayna’ya teslim edildi” 

ifadelerini kullandı.

DHA-İHA

Şu yapay zekâ denilen şey bazen kendi ka-
fasına göre takılıyormuş. 

Çok yalan söylediğini, olmamış bir olayı 
da olmuş gibi gösterdiğini duymuştum.

Sahte yazılımlarla da hayatınızı kaydırabildiği 
iddia ediliyormuş. 

İyi yanları var mı bilemem! Uzak Doğu’da bir 
dostumuzun gelini çalıştığı şirkette yapay zeka 
ile büyük işler yaptıklarını anlatmıştı.

Yapay zekayı kötü kullanırsan yanlış yollara 
da sapabiliyorsun!

Sonra rezil oluyorsun.
Örneğin, ‘Ben köşe yazarıyım’ diye aldatabi-

lirsin ahaliyi. 
Bir konu hakkında makale yaz diyorsun ya-

pay zekaya, şak! 

Yazıyor hemen, sen de köşe yazarı oluyor-
sun!

Onun yazı dili yakayı ele verdiriyor.
Bu işlerle ilgilenenler hatırlayacaktır. 
Milyar dolarları her yıl katlanarak artan Bill 

Gates, Chatbot diye bir düzenek icat etmişti. 
Sohbet Robotu!

Kısaltılmış adı ise Tay. 
Bu Tay ile istediğin her konuda sohbet ediyor-
dun.

O seni eğitiyordu, sen de onu! 
Lakin işler böyle yürümemiş. 
Tay, kiminle sohbete tutuşursa tarihi tersten 
okumaya hatta ağzını bozmaya da başlamış.

Naziler hakkında ne düşündüğünü sorduğun-
da mesela katil Hitler’i haklı çıkarıp, Yahudileri 

haksız gösterdiğini duymuştum.
Kendisine ‘N’aber Lan?’ diyene ‘Sana 

ne Lan!’ diye cevap verdiğini de gülümse-
yerek dinlemiştim.

 ***
Ben de İran/İsrail savaşı neden başladı 

diye sordum ChatGPT’ye.
Bizim medya bile bu konuda ikiye ayrıl-

mış durumda zira.
Sayısal olarak çoğunluk İran’ı tutuyor, kimi 

İsrail’den yana!
ChatGPT, İran’ın terör gurupları ile ilişki-

sinden, İsrail’in de bölgede egemenlik kurma 
hayallerinden söz ediyor. Bu savaşın kazananı 
olmayacağını, her iki tarafın da ağır kayıplar 
vereceğini yazıyor.

İran füzelerinin Demir Kubbe’yi Yapay Zekâ 
ile çözdüğü de iddia edildi.

Savaşın bölgeye yayılabileceğine dikkatleri 
çekiyor ChatGPT.

Bekleyelim görelim demeye dilim varmıyor.
Olan sivillere oluyor.
Dileğim, bu savaşın bir an önce bitmesidir.

Fahrettin 
HEPKESKİN

Yapay Zekâ!

16 Haziran Dünya 
Ev İşçileri Günü 
kapsamında An-
talya’da bir ara-

ya gelen İmece Kadın Daya-
nışma Derneği Temsilciliği 
üyeleri, ev içi emekçilerin yasal haklar-
dan dışlanmasına tepki gösterdi. İme-
ce Kadın Dayanışma Derneği Antalya 
Temsilciliği üyelerinden Nazire Terzi,

yaşanan ölümlerin ‘iş cinayeti’ oldu-
ğunu vurguladı. 14 yıl önce kabul edi-
len ILO C189 Sözleşmesi’nin Türkiye’de 
hâlâ imzalanmamış olmasına tepki 
gösteren Terzi, “Ev işi iştir, ev işçisi işçi-
dir” diyerek sendika olarak hak müca-
delesini sürdüreceklerini dile getirdi.

KARARLIYIZ HAKLARIMIZI 
ALACAĞIZ

Türkiye’de ev işçilerinin yaklaşık 1 
milyonluk bir kesimi oluşturmasına 
rağmen hâlâ İş Kanunu kapsamı dışın-
da tutulduğu ifade eden İmece Kadın 
Dayanışma Derneği Antalya Temsilcili-
ği üyelerinden Nazire Terzi, 10 günden 

az çalışanların sigorta hakkının elin-
den alındığına ifade ederken, bu ya-
sal ayrımın kaldırılması talep etti. Göç-
men ev işçilerinin maruz kaldığı hak 

ihlalleri, barınma koşulları ve şiddet 
karşısında hiçbir koruma sağlanma-
ması da eleştiren Terzi, dijital platform-
lar üzerinden kayıt dışı ve güvence-

siz biçimde çalıştırıldığını ve bu alanda 
da acil düzenlemeler yapılması gerek-
tiği ifade etti. Çalışma Bakanlığı’na ve 
İş Teftiş Kurulu’na suç duyurusunda 
bulunduklarını ve, ILO C189’un derhal 
imzalanmasını ve uygulanmasını talep 
ettiklerini dile getiren Terzi “Bugün, 16 
Haziran Dünya Ev İşçileri Günü. Ev işçi-
leri olarak temizlik yapıyor, çocuk, has-
ta, yaşlı, engelli bakıyoruz. Hayatın çar-
kı dönsün diye sevdiklerinize bakıyor, 
evlerinizi temizliyor, hayatı yeniden 
üretiyoruz. Bakım emeğimiz olmasaydı 
evde, işte yaşam sürdürülemez olurdu. 
Bunun için, dünyada 70 milyona ya-
kın ev işçisi var. Türkiye’de ise tahmini-
mize göre 1 milyona yakın ev işçisi var. 
Ancak bugüne kadar ev işçilerinin ya-
sal hakları tanınmadı, kötü çalışma ko-
şulları ile karşı karşıya olmaya devam 
ediyoruz. Ev işçilerine insan onuruna 
yakışır iş istemek için bugün burada 
ve dünyanın pek çok yerinde ev işçi-
leri olarak sesimizi yükseltiyoruz. Ka-
rarlıyız, haklarımızı alacağız” ifadeleri-
ni kullandı.

ANTALYA’DA kurul-
duğu günden bugüne 
7 bine yakın organ nak-
li ile birçok insana yeni 
hayat şansı sunulan AÜ 
Prof. Dr. Tuncer Karpu-
zoğlu Organ Nakli Mer-
kezi’nde, geçen yıllara 
göre kalp nakil sayısın-
da rekor artış yaşanıyor. 
Son dönemde duyarlı-
lığının artması ve yapı-
lan nakillerle hayatların 
kurtulması, farkındalığın artmasını 
sağlıyor. Artan organ bağışı, son dö-
nemde kalp nakillerinde de artış ge-
tirdi. Türkiye geneli verilerine göre 
bu yıl 6 aylık dönemde 20 kalp nak-
li yapılırken, bunlardan 7’si Akdeniz 

Üniversitesi’nde ger-
çekleşti.

KALP YETMEZİ 
HASTA SAYISI 1 

MİLYONU AŞIYOR

Kalp nakli programı-
nın ilk olarak 1998 yı-
lında başladığını açık-
layan AÜ Tıp Fakültesi 
Organ Nakli Sorumlu 
Cerrahı Prof. Dr. Cen-
giz Türkay, takip eden 

süreçte bugüne kadar yapılan kalp 
nakli sayısının 131’e ulaştığını söy-
ledi. Yılda ortalama 7- 8 kalp nak-
li uygulanabildiğini belirten Prof. 
Dr. Türkay, “Halbuki kalp yetmezliği 
dünyanın en önemli hastalıkların-

dan ya da ölüme neden olan hasta-
lıklarından biri. Ülkemizde şu anda 
800 bin ile 1 milyon 200 bin arasın-
da kalp yetmezliği hastası var. Sağ-
lık Bakanlığımızın şu anki listesinde 
kalp bekleyen hasta sayısı ortalama 
1500 iken merkezimizde 400’e yakın 
hasta beklemekte” diye konuştu.

931 BEYİN ÖLÜMÜNDEN 200’Ü 
ORGAN BAĞIŞLADI

Türkiye’de yılda 40- 45 hastaya 
kalp nakli yapılabildiğini dile geti-
ren Prof. Dr. Cengiz Türkay, “Med-
yada organ bağışına yönelik dikka-
ti çekmelerin ardından bu sayının 
daha da artacağını, önümüzdeki yıl-
lar içinde göreceğimizi düşünüyo-
ruz. Çünkü ilk 6 ayda, 1 yılda yap-

tığımız 7- 8 kalp naklinin sayısına 
ulaşmış bulunuyoruz. Halkımızı or-
gan bağışı konusunda daha da bilgi-
lendirmeye ve konuya dikkati çek-
meye devam etmemiz gerekiyor. 
Çünkü 2025 yılında bildirilen 931 ci-
varında beyin ölümünden ancak 
ortalama 200’e yakını organ bağı-
şı için onay vermiş durumda. Sağlık 
Bakanlığı’nın son dönemde ambu-
lans uçakla veya helikopterle organ 
getirilmesine verdiği destek ve mer-
kezimizin de bu konuda ayrıntılı ha-
zırlıklar içerisinde var olmaya de-
vam etmesi, önümüzdeki süreçte 
kalp nakli konusunda bizi çok daha 
fazla hastaya tedavi vereceğimiz yö-
nünde umutlandırmakta” ifadeleri-
ni kullandı.  DHA

Ev içi işçilEri
sEs yüksEltti
Ev içi işçileri, düşük ücret, sosyal güvencesizlik ve şiddete karşı korumasız bırakıldıklarını 

ifade ederek Türkiye’nin hâlâ ILO C189 Sözleşmesi’ni imzalamamasına tepki gösterdi

GÜVEN 
GÜNEŞ

Türkiye’de 1500 hasta kalp bekliyor
Akdeniz Üniversitesi (AÜ) Prof. Dr. Tuncer Karpuzoğlu Organ Nakli Merkezi’nde yılın ilk 6 ayında 
7 kalp nakli yapıldı. AÜ Tıp Fakültesi Organ Nakli Sorumlu Cerrahı Prof. Dr. Cengiz Türkay, “Kalp 

bekleyen hasta sayısı ortalama 1500 iken, merkezimizde 400’e yakın hasta beklemekte” dedi

KONYAALTI Belediyesi, ilçede 
yer alan kreş sayısını beşe yük-
seltiyor. Daha önce dört mer-
kez mahallede çocukları kreş-
lerle buluşturan Konyaaltı, bu 
kez kreş hizmetini kırsala götü-
rüyor. Öte yandan Konyaaltı Be-
lediye Başkanı Cem Kotan, son 
hazırlıklarına gelinen ve Kör-
ler mevkiinde açılacak yeni kre-

şin önümüzdeki dönem hizmete 
açılacağının müjdesini verdi. Ça-
lışmaları, sık sık yaptığı ziyaret-
lerle ilk günden bu yana yerinde 
kontrol eden Konyaaltı Beledi-
ye Başkanı Cem Kotan, son ha-
zırlıkları da titizlikle takip ediyor. 

Körler mevkiinde açılacak 
yeni kreş denetlemelerinde ko-
nuşan Konyaaltı Belediye Baş-

kanı Cem Kotan, “Antalya’mıza 
ve Konyaaltı’mıza yeni bir kreş 
kazandırıyoruz. Hazırlıklar bit-
mek üzere. Son denetlemelerini 
yaptık. En geç bir ay içerisinde 
açılışını yapacağız. Yani bu dö-
neme yetiştireceğiz. 70’e yakın 
çocuğumuza burada kreş eğiti-
mi vereceğiz” dedi.  

HABER MERKEZİ 

Konyaaltı’da beşinci kreş için geri sayım



GÜNCEL6 17 HAZİRAN 2025
SALI

ASAT Genel Müdürlüğü, Döşe-
mealtı’nın 32 mahallesinde 
içme suyu altyapısını güçlen-
dirmek amacıyla çalışmaları-

nı aralıksız sürdürüyor. İçme suyu alt-
yapısı olmayan bölgeler ile altyapısı 
ekonomik ömrünü tamamlayan alan-
larda kapsamlı yenileme çalışmala-
rı yapılıyor. ASAT bu çalışmalarıyla va-
tandaşlara kesintisiz ve sağlıklı içme 
suyu ulaştırmayı hedefliyor. ASAT, Dö-
şemealtı ilçesi muhtelif mahalle İçme-
suyu yapım işi kapsamında, içme suyu 
altyapısı olmayan veya mevcut altya-
pısı ekonomik ömrünü tamamlamış 
bölgelerde toplam 126 bin 163 metre 
içme suyu hattı imalatı gerçekleştirdi. 
Bu çalışmalar, çeşitli çaplarda toplam 
166 bin 500 metre ana hat ve abone 
şube yolu yapımı ile parke işçiliği tami-
ratını kapsıyor. Projenin güncel maliye-
ti 180 milyon 182 bin 585,40 TL olarak 

belirlendi.

56 BİN METRE HAT VE 2 YENİ DEPO

ASAT’ın bir diğer büyük projesi olan 
14 Mahalle İçmesuyu İsale Hatları Ya-
pım İşi, Döşemealtı ilçesinin Kovanlık, 
Bıyıklı, Kömürcüler, Selimiye, Aşağıo-
ba, Karadaş, Ilıcaköy, Dereli, Kevşirler, 
Camili, Ekşili, Karaveliler ve Killik ma-

hallelerini kapsıyor. Projede toplam 
56 bin metre yeni isale ve şebeke hattı 
imalatı planlanıyor. Şu ana kadar 2 bin 
300 metre içme suyu hattı imalatı ta-
mamlayan ASAT, ayrıca Kovanlık Kap-
taj ve Karaveliler’de 2 adet içme suyu 
deposunun inşaatına da devam ediyor. 
Projenin güncel maliyeti ise 154 mil-
yon 10 bin 16,82 TL olarak belirlendi. 

Bu projelerle birlikte Antalya Büyük-
şehir Belediyesi, Döşemealtı ilçesinin 
içme suyu altyapısını modernize ede-
rek, vatandaşlara kesintisiz ve sağlıklı 
içme suyu temin etmeyi amaçlıyor. Ay-
rıca, su kayıplarını en aza indirmek ve 
arızalara hızlı müdahale sağlamak için 
teknolojik altyapı çalışmaları da sürdü-
rülüyor.  HABER MERKEZİ 

ASAT’TAn DöşemeAlTı’DA 
içme Suyu Seferberliği

ASAT Genel Müdürlüğü, Döşemealtı ilçesinin içme suyu altyapısını 
güçlendirmek amacıyla iki büyük projeyi hayata geçiriyor. Yaklaşık 335 milyon 

TL’lik bu yatırımlar, ilçenin su ihtiyacına kalıcı çözümler sunmayı hedefliyor KEMEr’İn tüm mahallelerinde yo-
ğun şekilde temizlik çalışmalarına de-
vam eden belediye ekipleri, rutin ola-
rak yaptığı mıntıka temizliğinin yanı 
sıra çöp konteynerlerini de yıkadıktan 
sonra dezenfekte ediyor. Yıkama işlemi 
ile çöp konteynerlerinin daha hijyenik 
olması ve koku yaymaması amaçlanı-
yor. 6 ton temiz su ve 6 ton pis su alma 
kapasitesi bulunan konteyner yıkama 
ve dezenfekte aracı ile konteynerler yı-
kanırken, günde yaklaşık 80 adet çöp 
konteyneri temizleniyor.

TEMİZLİK ÇALIŞMALARI 
SÜRDÜRÜLÜYOR 

Kemer Belediyesi olarak alınan çöp 
konteyneri yıkama ve dezenfekte ara-
cı ile daha sağlıklı bir ortam oluşturul-
duğuna dikkat çeken Kemer Beledi-
ye Başkan Yardımcısı Semih Top, “Çöp 
konteynerlerini konteyner yıkama ve 
dezenfekte aracımız ile rutin olarak te-
mizliyoruz. Kemer’de toplam 3200 çöp 
konteyneri var. Aylık olarak genel bir 
temizliğin yanı sıra belirlenen program 
dahilinde günde yaklaşık 80 kontey-
neri temizliyoruz. Konteynerlerin daha 
hijyenik olmasını ve koku yapmama-
sı yönünde çalışmalarımıza sık sık de-
vam ediyoruz. Vatandaşımıza sağlıklı 
bir ortam sağlamaya çalışmaya devam 
edeceğiz” dedi. Temizlik İşleri Müdürü 
Karataş ise “İlçemiz genelinde temizlik 
çalışmalarımıza devam ediyoruz. Kon-
teyner yıkama ve dezenfekte çalışma-
larımıza hız verdik. Özellikle Kurban 
Bayramı’ndan sonra kurban atıklarının 
koku yapmaması için konteynerlerimi-
zi ilaçlı suyla da dezenfekte ediyoruz. 
Vatandaşlarımızdan gelen istekler üze-
rine de belirlenen noktalardaki temiz-
lik çalışmalarını da sürdürüyoruz” diye 
konuştu. İHA

Çöp konteynerleri 
dezenfekte ediliyor

KEPEz Belediyesi, makine parkurun-
daki belediyeye ait araçların tüm ba-
kım ve onarım işlemlerini kendi bün-
yesinde gerçekleştiriyor. Otomobilden 
kamyona, iş makinelerinden hizmet 
araçlarına kadar yaklaşık 300 aracın 
tüm bakım ve onarımları, Kepez Bele-
diyesi’nin atölyelerinde, kendi persone-
li tarafından yapılıyor. Motor bakımı, 
kaporta, elektrik, tornacılık, iş makine-
leri ve lastik değişimi gibi işlemlerin ta-
mamı, alanında uzman belediye per-
soneli tarafından yürütülüyor. Makine 
İkmal ve Bakım Atölyesi’nde 27 perso-
nelin 23’ü teknik personel olarak gö-
rev yapıyor. Bu ekip, belediyeye bağlı 
65 iş makinesi başta olmak üzere tüm 
araçların bakım, onarım ve arıza gider-
me işlemlerini titizlikle yerine getiriyor. 
Kepez Belediyesi, dışarıdan hizmet alı-
mı yapmak yerine, kendi imkanlarıyla 
daha ekonomik ve hızlı çözümler üre-
tiyor.

KOCAGÖZ’DEN                      
PERSONELE TEŞEKKÜR

Alın teriyle kamu bütçesine kat-
kı sunan belediye çalışanlarına teşek-
kür eden Başkan Mesut Kocagöz, “ 
Kepez Belediyesi’nin her kuruşu, hal-
kındır.  İşte bu yüzden kamu kaynak-
larını kullanırken bir kez değil, birçok 
kez düşünmemiz gerekiyor. Bu şehirde 
çocuklarımızın, gençlerimizin, kadınla-
rımızın, yaşlılarımızın, engellilerimizin 
hakkı var. Bu anlayışla çalışan, alın te-
riyle kamu bütçesine katkı sunan tüm 
emekçi arkadaşlarıma teşekkür ediyo-
rum” dedi. Kepez Belediyesi, bu uygu-
lamasıyla sadece tasarruf sağlamakla 
kalmıyor, aynı zamanda belediye hiz-
metlerinin kesintisiz ve kaliteli şekilde 
sürdürülmesine de büyük katkı sunu-
yor.   HABER MERKEZİ 

Araçların bakım ve
onarımı belediyede

AntALyA’dA ilginç bir hırsızlık 
olayı yaşandı. Karada çekici üstün-
de bulunan 5 milyon TL değerinde-
ki 8 metrelik tekne çalındı. Ekipler 
yaptığı araştırmada teknenin 
yaklaşık 125 kilometre mesafedeki 
Finike Limanına götürüldüğünü 
tespit etti. Muratpaşa ilçesi Güzelo-
ba Mahallesi’nde yaşanan olayda 
sabah saatlerinde bir iş adamına 
ait olduğu öğrenilen ve karada 
çekici üzerindeki teknenin yerinde 
olmadığını gören komşuları iş in-
sanına ulaşarak durumu bildirdi. Al-
dığı haberle şaşkına dönen iş insanı 
durumu 112 Acil Çağrı Merkezi’ne 
bildirerek teknesinin çalındığını 
belirtti. 

İhbar üzerine olay yerine gelen 
ekipler bölgede araştırma yaptı. 
Hırsız Büro Amirliği ekipleri görgü 
tanıklarının ifadesi doğrultusunda 
5 milyon TL değerindeki 8 metrelik 
‘SPAcious’ isimli teknenin gece 
02.00 sıralarında olay yerine gelen 
bir çekiciye bağlanarak götürüldü-
ğünü belirledi.

TEKNE FİNİKE                      
LİMANINDA BULUNDU

Ekipler, Kent Güvenlik Yönetim 
Sistemi (KGYS) kameraları üzerin-
de yaptıkları incelemede milyonluk 
teknenin çekici ile yaklaşık 125 ki-
lometre mesafedeki Finike ilçesine 
götürüldüğünü tespit etti. Finike 

Limanı’nda olduğu belirlenen 
tekne yediemine çekilirken, plakası 
belirlenen çekicinin ise öğle saat-
lerinde yeniden Antalya’ya giriş 
yaptığı belirlenmesi üzerine çekici 
ve şoförü yakalanarak ifadesi alın-
mak üzere polis merkezine götü-

rüldü. Şoförün karakolda alınan ilk 
ifadesinde kendisine İstanbul’dan 
gelen bir telefonla verilen adrese 
geldiği ve tekneyi arayan kişinin 
belirttiği konuma götürdüğünü 
söylediği öğrenildi. Ekiplerin olayla 
ilgili soruşturması sürüyor. İHA

Bu kez karadan
tekne çaldılar

Serik belediyesi 
hasada başladı

SErİK Belediyesi tarafın-
dan 194 dönüme ekilen buğ-
dayın hasadına başlandı. Üre-
tilen buğdaylar, belediyenin 
bütçesine katkı sağlayıp sos-
yal tesisler ve belediye fırının-
da ekmek üretiminde maliyeti 
düşürüyor. Belediye tarafın-
dan buğdayın yanı sıra serada 
sebze ve meyve, çevre düzen-
lemelerinde kullanılmak üzere 
süs bitkisi de yetiştiriliyor.

‘KAYNAKLARIMIZI VERİMLİ 
KULLANIYORUZ’

Buğday hasadıyla ilgili bil-
gi veren Serik Belediye Baş-

kanı Kadir Kumbul, “Buğday 
üretimi, belediyemizin kendi 
kaynaklarını verimli şekilde 
kullanmasının göstergesidir. 
Serik Belediyesi olarak bütçe-
mize katkı sağlamak, vatanda-
şımıza daha kaliteli hizmet su-
nabilmek adına bu çalışmaları 
gerçekleştiriyoruz. Belediye 
olarak sadece buğday üretmi-
yoruz. Bunun yanı sıra sebze, 
meyve ve süs bitkisi üretim-
leri de yapıyoruz. Bu sayede 
hem halkımıza sağlıklı ürünler 
sunuyor hem de ilçemizin ye-
şil dokusuna katkı sağlıyoruz” 
dedi.  DHA

Serik Belediyesi’nin 194 dönümde 
gerçekleştirdiği buğday üretiminde 

hasat dönemi başladı



717 HAZİRAN 2025
SALI

İH
A-

DH
A

Spor
gündemi

İH
A-

DH
A

4.AYAK KADHAN (3)

AT YARIŞI TAHMİNLERİ
17 HAZİRAN SALI  

ANKARA

KOCAELİ

ALTILI GANYAN TAHMİNİ

ALTILI GANYAN TAHMİNİ

2.5.3 / 2.1.9.7.5 / 2 / 4.3.9.2 / 4.1.6.5 / 4.6.2 

9.4.1 / 5.3.8.7 / 2.13.4.5.6 / 5.7.1.2 / 3 / 4.11.7 

GÜNÜN BANKOSU 
3.AYAK DAPPER MAN (2) 

GÜNÜN BANKOSU 
 5.AYAK ÇILGIN HEME (3)

Konyaspor Uçar 
ile devam edecek 

Konyaspor’da yapılan olağan 
genel kurul sonrasında sözleşmesi 

devam eden Teknik Direktör Recep 
Uçar ile devam etme kararı alındı. 
Yönetim kurulu toplantısı sonrasında 
bu kararı aldıklarını belirten Konyaspor 
Basın Sözcüsü Cengiz Yönet, “Yönetim 
kurulu olarak Recep Uçar hocamızla 
önümüzdeki sezon da devam etme 
kararı aldık. Hayırlı olsun” dedi.

Yunus Emre, yeniden 
Aliağa Petkimspor’da 

Türkiye Sigorta Basketbol 
Süper Ligi ekiplerinden Aliağa 

Petkimspor, geçtiğimiz sezon Manisa 
Büyükşehir Belediyespor forması 
giyen tecrübeli oyun kurucu Yunus 
Emre Sonsırma ile anlaşmaya vardığını 
duyurdu. 32 yaşında ve 1.92 boyundaki 
guard, daha önce 2023–2024 sezonun-
da da Petkimspor forması giymiş ve 
takım kaptanlığını üstlenmişti. 

İlhan Palut
sözleşme uzattı 

Çaykur Rizespor, Teknik Direktör 
İlhan Palut’un sözleşmesini 

uzattı. Yeşil-mavili kulüpten yapılan 
açıklamada, “İstikrarlı şekilde 2 yıldır 
kulübümüz bünyesinde görevini 
yürüten İlhan Palut ve ekibini tebrik 
ediyoruz. Anlaşmanın kulübümüze 
ve Palut’a hayırlı olmasını diliyoruz” 
ifadeleri kullanıldı.

Filenin Sultanları
parkeye çıkıyor 

2025 Voleybol Milletler Ligi’nin 
(VNL) ikinci haftasında A Milli 

Kadın Voleybol Takımı, 18-22 Haziran 
2025 tarihlerinde İstanbul’da müca-
dele edecek. İlk haftayı 4’te 4 yaparak 
tamamlayan milliler, ikinci haftada 
Sinan Erdem Spor Salonu’nda Dominik 
Cumhuriyeti, Kanada, Güney Kore ve 
Belçika ile mücadele edecek. 

Formula 1 için 
önemli adım 

Türkiye Otomobil Sporları 
Federasyonu (TOSFED) Başkanı 

Eren Üçlertoprağı, Formula 1 Dünya 
Şampiyonası’nı yeniden Türkiye’ye ge-
tirmek üzere 3 ay önce devlet yetkilileri 
tarafından yetki aldıklarını söyleyerek, 
“Sürecin takipçisi olacağız. 2026 takvi-
minin açıklandığı şekilde tamamlanma 
ihtimali var. Ancak başka görüşmeleri-
miz de mevcut” dedi.

Basketbolda final 
serisi start alıyor 

Türkiye Sigorta Basketbol Süper 
Ligi play-off final serisi Fenerbah-

çe ile Beşiktaş arasında oynanacak ilk 
maçla başlayacak. Final serisi ilk ma-
çında Fenerbahçe ile Beşiktaş, bugün 
saat 20.30’da Ülker Spor ve Etkinlik 
Salonu’nda karşı karşıya gelecek. Final 
serisinde 4 galibiyete ulaşacak takım 
şampiyon olacak. 

ANTALYASPOR’UN 22 yaşındaki Polonya-
lı orta saha oyuncusu Jakub Kaluzinski, ser-
gilediği performansla sadece Süper Lig’in 
değil, Avrupa kulüplerinin de radarına gir-
di. TransferMarkt verilerine göre 3.5 mil-
yon Euro piyasa değeriyle Antalyaspor’un 
en değerli futbolcusu olan Kaluzinski, kırmı-
zı-beyazlı forma altında bu sezon önemli bir 
istikrar yakaladı.  8 asistlik katkısıyla takı-
mın hücum yükünü sırtlayan Polonyalı orta 
saha, Antalyaspor’un en çok asist yapan 
oyuncusu olarak sezonu tamamladı. Atak 
başlangıçlarında ve oyun kurulumunda kri-
tik rol üstlenen Kaluzinski, sahadaki liderli-
ğiyle de dikkat çekti.

AVRUPA KULÜPLERİ PUSUDA

Avrupa kulüplerinin radarında olan genç 
yıldız için Antalyaspor’un kapısı çalınıyor. 
Antalyaspor ile bir yıl daha sözleşmesi bu-
lunan Kaluzinski için Antalyaspor Başkanı 
Sinan Boztepe, “Belirlediğimiz bir bonservis 
rakamı henüz yok. Ancak böyle bir potan-
siyeli olan oyuncuyu kadrosuna katmak is-
teyen kulübün 5 milyon Euro’yu gözden çı-
karması gerekiyor” dedi.  
HABER MERKEZİ

ALANYA Belediyesi ve Türki-
ye Voleybol Federasyonu’nun 
(TVF) katkıları ile Alanya 
Uluslararası Plaj Sporları Mer-

kezi’nde düzenlenen Dünya Plaj Voley-
bolu Pro Tur 2025’in kadınlar finalin-
de İtalya ile İsviçre karşı karşıya geldi. 
Karşılaşmada İtalya takımından Va-
lentina Gottardi- Reka Orsi Toth ile İs-
viçre takımından Anouk Verge Depre- 
Zoe Verge Depre ikilisi mücadele etti. 
Kıyasıya mücadelenin yaşandığı kar-
şılaşmada ilk seti 21-15 İsviçre takı-
mı kazanırken, ikinci seti İtalya takımı 
21-12 alarak skoru 1-1’e getirdi. Üçün-
cü seti 15-13, karşılaşmayı da 2-1 kaza-
nan İsviçre, turnuvayı şampiyon ola-
rak tamamladı. İtalya’dan Valentina 
Gottardi- Reka Orsi Toth ikinci olurken, 
Fransa’dan Vieira- Chamereau çifti ise 
İtalyan Scampoli- Bianchi ikilisini 2-0 
yenerek üçüncü oldu.

ERKEKLERDE ŞAMPİYON ÇEKYA

Erkekler finalinde ise Çekya’dan 
Ondrej Perusic-David Schweiner çifti 
ile Fransa’dan Teo Rotar-Arnaut Gaut-
hier karşılaştı. Maçı 2-0 kazanan Çek-
ya, şampiyon oldu. Fransa’nın ikinci 

olduğu turnuvada Brezilyalı Geor-
ge-Saymon çifti rakipleri Avustralya-
lı Nicolaidis-Carracher çiftini yenerek 
üçüncü oldu. Turnuva düzenlenen tö-
renle sona erdi. Dereceye girenlere 

ödülleri Alanya Belediye Başkanı Os-
man Tarık Özçelik, Alanya Belediye 
Başkan Danışmanı Abdurrahman Açı-
kalın, TVF Başkan Vekili Alper Sedat 
Aslandaş, Alanya Turistik İşletmeciler 

Derneği (ALTİD) Başkanı Burhan Sili, 
Alanya Ticaret ve Sanayi Odası (ALT-
SO) Başkanı Eray Erdem ve organizas-
yon yetkilileri tarafından takdim edil-
di.  DHA

Şampiyonlar 
belli oldu
Alanya’da düzenlenen Dünya Plaj Voleybolu Pro Tur 2025’te 

kadınlarda İsviçre, erkeklerde ise Çekya şampiyon oldu

Muratpaşa güreşte 
şampiyonluğa yürüyor

Türkiye Geleneksel Güreşler 
Federasyonu’nun organize ettiği CW 
enerji yağlı Güreş Ligi’nde Muratpa-
şa Belediyesi, üç yıl üst üste zirveye 
oynayarak tarihi bir başarıya imza 
atmak üzere. Ligin ilk yılında Orhan 
Okulu, ikinci yılında enes Doğan’la 
şampiyonluk yaşayan Muratpaşa, 
şimdi yeniden Orhan Okulu’yla altın 
kemeri Antalya’ya getirmeye hazır-
lanıyor. Bu yıl 7 etaptan oluşan ligde 
3’üncü güreş geride kalırken, Orhan 

Okulu son olarak kocaeli’de düzen-
lenen Sekapark yağlı Güreşleri’nde 
altın kemeri kuşandı ve puanını 47’ye 
yükseltti. Orhan Okulu, en yakın raki-
bine tam 16 puan fark attı. Başpehli-
van Okulu, “Ligde şu an zirvedeyim. 
Sezon sonunda da bu pozisyonu ko-
ruyarak altın kemeri Muratpaşa’mıza 
getirmek istiyorum. Bizi her zaman 
destekleyen Muratpaşa Belediye Baş-
kanımız Sayın ümit Uysal’a teşekkür 
ediyorum” dedi.  DHA

antalyaspor’un 
parlayan yıldızı
Antalyaspor’un 22 yaşındaki Polonyalı orta saha 
oyuncusu Jakub Kaluzinski, 8 asistle takımının 
en çok gol pası veren ismi oldu. Kaluzinski, 
Avrupa kulüplerinin de yakın markajında



Oltayla yakalanan köpek balıklarının su 
yüzeyine çıkarılarak video ve fotoğraf çeki-
mi amacıyla tutulması, ardından bu görün-
tülerin sosyal medyada paylaşılması, yal-
nızca hayvan refahı açısından değil, deniz 
ekosistemi ve çevre bilinci açısından da cid-
di bir sorun oluşturuyor. Akdeniz Üniversite-
si Su Ürünleri Fakültesi Öğretim Üyesi Prof. 
Dr. Mehmet Gökoğlu, bu uygulamaların do-
ğaya zarar verdiğini ve kamuoyunda yanıl-
tıcı bir korku algısına neden olduğunu dile 
getirdi. Gökoğlu, bu davranışların hayvanla-
ra büyük zarar verdiğini belirterek, yalnızca 
canlılara değil, toplumun doğaya bakışına da 
olumsuz etki ettiğini söyledi.

Prof. Dr. Gökoğlu, yapılan uygulamaların 
hayvan haklarını ihlal ettiğini belirterek şun-
ları söyledi: “Hayvanlara zarar veriliyor as-
lında. Sırf sosyal medyada paylaşmak için 
yakalayıp fotoğraf çekmek, video kaydetmek 
hayvana yapılan işkencedir. Üstelik köpek 
balıkları oksijene çok ihtiyaç duyan canlılar-
dır. Suyun üstüne çıkarıldıklarında dakika-

larca oksijensiz kalıyorlar. Bu canlılara adeta 
işkence ediliyor. Ben bakanlığı buradan uya-
rıyorum. Bu tür paylaşımlara karşı yaptırım 
uygulanmalı”.

Paylaşılan videoların, denize girecek va-
tandaşlarda da endişe oluşturduğuna dikkat 
çeken Gökoğlu, “Yaz geldi, plaj sezonu baş-

ladı. Ama insanlar bu görüntüler nedeniy-
le denize girmeye korkuyor. Her gören bana 
‘Hocam köpek balığı var mı?’ diye soruyor. 
Elbette var çünkü bu hayvanların yaşam ala-
nı deniz. Ancak sanki çoğalmışlar gibi bir algı 
yapılıyor. Oysa durum tam tersi, sayıları gi-
derek azalıyor” dedi.  İHA
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BÜYÜkşEHir Belediyesi’nin 
Antalya merkezinde yer alan 
Güzeloba, Yenigün, kanal, Se-
dir, Cam Piramit kreş ve Gün-

düz Bakımevi’nde eğitim gören 280 
çocuk, Atatürk kültür Merkezi Aspen-
dos Salonu’nda düzenlenen tören-
le 2024-2025 yılı mezuniyet belgele-
rini aldı. Törene; Antalya Büyükşehir 
Belediyesi Sosyal Hizmetler Dairesi 
Başkanlığı Çocuk ve Gençlik Hizmet-
leri şube Müdürü Ahmet Oğuz Dağ-
lı, öğretmenler ve öğrenci ailelerinin 
katılımlarıyla gerçekleşti. Başarılı bir 
eğitim dönemini geride bırakan öğ-
renciler, eğitimleri boyunca edindik-
leri bilgi ve becerilerini sahneleyerek 
unutulmaz bir final yaptı.

SAHNE VE DANS GÖSTERİLERİ

Her kreşin mezun olan sınıflarının 
sırasıyla sahne aldığı prog-
ramda, yıl boyunca gerçekleş-
tirilen etkinlikler slayt göste-
rimi ile paylaşıldı. Miniklerin 
eğitmenleriyle birlikte özenle 
hazırlandıkları yıl sonu dans 
şovları da büyük beğeni topla-
dı. Modern dansların yanı sıra 
roman ve halk oyunları gibi 
kültürel dansların da yer aldı-
ğı sahne gösterileri aileler ta-
rafından ilgiyle izlendi. Çocuk-
ların milli marşlar eşliğinde 
Türk bayrağı ve Atatürk temalı 
coşku dolu gösterileri de izleyi-
cilerden büyük alkış aldı.

GURUR VE MUTLULUK BİRARADA

Program sonunda Antalya Büyükşe-
hir Belediyesi Sosyal Hizmetler Dairesi 
Başkanlığı Çocuk ve Gençlik Hizmetle-
ri şube Müdürü Ahmet Oğuz Dağ-
lı’dan diplomalarını alan öğrenciler, 
ardından kep fırlatarak mezuniyetleri-
ni doyasıya kutladı. Çocuklar için ha-
zırlanan mezuniyet töreninden büyük 
gurur ve mutluluk duyduklarını belir-
ten veliler, Antalya Büyükşehir Beledi-
yesi’ne teşekkür etti.

280 ÖĞRENCİ MEZUN OLDU

Antalya Büyükşehir Belediyesi Sos-
yal Hizmetler Dairesi Başkanlığı Çocuk 
ve Gençlik Hizmetleri şube Müdürü 
Ahmet Oğuz Dağlı yaptığı konuşma-
da, “Büyükşehir Belediyesi kanal, Gü-
zeloba, Yenigün, Sedir ve Cam Piramit 
kreşlerimizde eğitimlerini tamamla-
yan 6 yaş sınıflarımızın mezuniyet tö-
renlerini gerçekleştirdik. Çocukları-
mızın mezuniyetlerinden ve onları 
hayata adapte etmekten dolayı mutlu-
yuz. Mezuniyet törenleriyle hayatları 

boyunca unutamayacakları bir 
gün yaşatmak istedik. Onların 
bizi unutmayacağını biliyoruz, 
biz de onları unutmayacağız. 
Pırlanta gibi 280 çocuğumu-
zu artık ilkokullarına gönderi-
yoruz. Gururluyuz ve mutlu-
yuz” dedi.

KAPASİTEMİZİ 3 BİNE 
ÇIKARACAĞIZ

Merkez ve diğer ilçelerle bir-
likte toplamda 19 kreşin hizmet ver-
mekte olduğunu belirten Dağlı, yeni 
eğitim öğretim sezonuyla ilgili şu bilgi-
leri verdi:

“kreşlerimizde mevcut 1220 öğrenci-
mize eklenecek yeni kayıtlarla birlikte 
yeni eğitim sezonumuza başlayacağız. 
Antalya genelinde okul öncesi eğitim 
veren kurumlar içerisinde en iyisi ol-
mak için gayret ediyoruz. Vatandaşla-
rımızın bize olan güveni ve yaklaşımı 
bizleri son derece mutlu ediyor. Baş-
kanımız Muhittin Böcek’in talimatla-
rıyla kreş hizmetlerimizi 19 ilçemizde 

aralıksız sürdürüyoruz. kapasitemiz şu 
anda 2 bin öğrenci. Bu sayıyı önümüz-
deki sezonda yeni kreşlerimizle birlikte 
3 bine, daha sonraki yıllarda ise daha 
yukarılara çıkarmayı hedefliyoruz.”

‘PROFESYONEL BİR EĞİTİM’

Yıl sonu mezuniyet töreninden duy-
duğu memnuniyeti dile getiren öğren-
ci velisi Süleyman Geçgel de “2 yıldır 
Büyükşehir kreşlerine çocuğumu ema-
net ediyorum. Gerçekten çok profes-
yonel bir kreş eğitimi olduğunu düşü-
nüyorum. Yönetimden eğitmenlerine 
kadar son derece memnun kaldığımız 
bir 2 yıl geçirdik. Büyük kızımın da bir-
çok mezuniyetine katılmıştım, ancak 
bu yıl düzenlenen mezuniyet töreni 
gerçekten en iyilerinden biriydi. Sahne 
düzeni, ses, ışık. Çok büyük bir emek 
verilmiş. Çok güzel bir gösteriydi. Mil-
li marşlara eşlik ederken çocuğumuzu 
görmek bizleri son derece gururlandır-
dı. kreşleri için bu güzel program nede-
niyle Büyükşehir Belediyemize çok te-
şekkür ederiz” dedi.  HABER MERKEZİ 

Büyükşehir kreşlerinde 
mezuniyet coşkusu

Antalya Büyükşehir Belediyesi bünyesinde hizmet veren kreş ve gündüz 
bakımevlerinde eğitim gören çocuklara özel yıl sonu mezuniyet töreni düzenlendi

Tur firması 
yetkilileri 

ve ailelerine 
özel eğlence

The Land of 
Legends’taki 
Nickelodeon 
Hotels & Resorts 
Antalya’da bir tur 
firmasının yetkilileri 
ve aileleri ağırlandı

THE Land of Legends, bir tur firması-
nın yetkilileri ve ailelerini ağırlayarak 
başlattığı keyifli ve deneyim odaklı haf-
ta sonu organizasyonlarını sürdürdü. 
Organizasyona katılanlar Nickelodeon 
Hotels & resorts Antalya’da konakladı. 
Sünger Bob kare Pantolon, Dora, Genç 
Mutant Ninja kaplumbağalar, PAW Pat-
rol ve Star Trek gibi sevilen film karak-
terlerli temaya sahip odalarda kalan 
misafirler, çeşitli aktivitelerle eğlendi. 
The Land of Legends Tema Park’ın Ni-
ckelodeon Land bölümünde ise Bikini 
Bottom, PAW Patrol: Adventure Bay ve 
Star Trek: Wild Galaxy gibi temalı alan-
larında etkinliğe katılanlar keyifli vakit 
geçirdi. Nickelodeon Celebration Break-
fast’ta ise katılımcılar, sevilen karakter-
lerle bir araya geldi. DHA

MurATPAşA Belediyesi’nin iki 
aylık periyotlarla e-dergi formatın-
da yayımladığı kültür-sanat der-
gisi AntSanat tarafından düzen-
lenen “şair Buluşmaları”, Prof. Dr. 
Erdal inönü kent Parkı’nda ger-
çekleştirildi. iki oturumda düzen-
lenen etkinlikte, şükrü Erbaş, Ta-
rık Günersel, Ahmet Telli, Ferruh 
Tunç, Gökhan Arslan, Betül Dün-
der, idris Özyol ve Betül Tarıman 
konuşmacı olarak yer aldı. Açılış 
konuşmasını yapan Başkan uy-
sal, Muratpaşa’da estetik düşünce-
yi, inceliği ve çok sesliliği yaşatma 
çabasını vurguladı. Başkan uy-
sal, “Büyük bir alacakaranlık ku-
şağından geçiyoruz. Her şeyin çok 
belirsiz olduğu bir güncel dünya-
da, sadece Türkiye’de değil, tüm 
dünyada bir geriye gidiş var. Mü-
zelerin ziyaretçi sayıları düşüyor. 
insanlar, Gülten Akın’ın meşhur 
tabiriyle, ‘ince şeyleri düşünmeye’ 
vakit bulamıyor. işte biz tam da bu 
noktada ısrar ediyoruz. Bu bir çe-
şit inatlaşmadır yaptığımız” dedi. 
uysal, Muratpaşa Belediyesi’nin 
sanat, edebiyat ve eğitim alanın-
daki tüm çalışmalarının bu anla-
yışla şekillendiğini sözlerine ekle-
di.   HABER MERKEZİ 

Başkan Uysal
şair buluşmasında

Akdeniz Üniversitesi Su 
Ürünleri Fakültesi Öğretim 

Üyesi Prof. Dr. Mehmet 
Gökoğlu, sosyal medyada 
oltayla yakalanan köpek 
balıklarının su yüzeyine 

çıkarılarak görüntülenmesine 
tepki gösterdi

Gökoğlu’dan 
sert tepki

YÖrÜk Sanayici ve iş in-
sanları Derneği (YÖrSiAD), 
Yaza Merhaba Partisi ile yo-
ğun çalışma dönemine kısa 
bir mola verdi. Hotel Su’da 
düzenlenen etkinliğe üye-
ler eşleri ile birlikte katılarak 
hem stres attılar hem de tatil 
öncesinde bir kez daha buluş-
manın keyfini çıkardılar. Ay-
rıca haziran ayı içinde doğum 
günü olan; Burak Bütün, Çiğ-
dem Sert, F.Çağdaş islim, Ha-
tice Onay Sarı ve kemal Gür-
soy için de toplu doğum günü 
kutlaması yapıldı.  2025 yılı-
nın birinci dönemini yoğun 
çalışmalar ile tamamladıkla-
rını söyleyen Başkan Avukat 
Mustafa Alper Oral, Yaza Mer-
haba Partisi’nin yoğun çalış-
ma dönemi sonrasında üye-
lerin yorgunluklarını atması 

ve ailelerin kaynaşması için 
çok önemli bir fırsat yarattığı-
nı belirterek “Faaliyetlerimi-
ze iki aylık bir dinlenme ara-
sı veriyoruz. Ancak yönetim 
kurulu olarak çalışmalarımızı 
sürdüreceğiz. Yönetim kuru-
lu toplantıları ve üye ziyaret-
lerimiz sürecek. Eylül ayın-
dan itibaren yine çok yoğun 
bir gündem ile çalışmalarımı-
za kaldığımız yerden devam 
edeceğiz. Yine konularında ül-
kemizin önde gelen isimlerini 
konuk edeceğimiz toplantılar 
düzenleyeceğiz. kültür, sanat 
ve spor faaliyetlerimiz süre-
cek. YÖrSiAD olarak üyeleri-
miz için üretmeye, kentimiz 
ve ülkemiz için düşünüp öne-
riler sunmaya devam edece-
ğiz diye konuştu. 
HABER MERKEZİ 

YÖRSİAD’dan yaza 
merhaba partisi

MehMet Gökoğlu
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